
      

Sa pedagoginjom Vlatkom Jeričević 
razgovarale su učenice 8.a razreda Matea 
Hurtić i Karolina Vrdoljak. Razgovor je bio 
interesantan i pomalo poučan.

I intervju je započeo…………….

Matea: Koji ste fakultet 
završili i gdje?
Pedagoginja: Završila sam 
Filozofski fakultet u Zagrebu, 
a nakon toga sam diplomirala 
pedagogiju i sociologiju.
Karolina: Kada ste se 
zaposlili i koja Vam je bila 
prva škola u kojoj ste radili 
kao pedagog?
Pedagoginja: Zaposlila sam 
se 1973. godine i prva škola u 
kojoj sam radila kao pedagog 
bila je OŠ Dugo Selo.
Matea: Zašto ste se odlučili 
za posao pedagoga?
Pedagoginja: Za taj sam se 
posao odlučila zato što se u 
to vrijeme djeca nisu imala 
kome obratiti i reći svoje 
probleme i zato što volim rad 
s djecom.

Karolina: Već dugo godina 
provodite sa djecom i jeste li 
ikad pomislili odustati od 
svega i je li Vam  toga posla 
preko glave?
Pedagoginja: Već 30 godina 
radim u školi, radila sam i sa 
izbjeglicama. Prekretnica se 
dogodila kad sam počela 
raditi sa djecom u školi. 
Jednostavno volim svoj 
posao.
Matea: Koji vam je bio najteži 
slučaj i kako ste ga riješili?
Pedagoginja: Jedan od težih 
slučaja se dogodio prije 15 
godina kada sam radila u 
srednjoj školi. Jedna mi se 
učenica povjerila da uzima 
drogu.

Karolina: Čime se bavite u 
slobodno vrijeme?
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Pedagoginja: Čitam stručne 
literature iz pedagogije, radim 
u vrtu…
Matea: Postoji li kakva 
aktivnost za nadarene u našoj 
školi?
Pedagoginja: Radimo jedan 
projekt koji je započet ove 
godine, radimo na 
identifikaciji. Taj projekt je 
tek u povojima. U tom 
projekti sudjeluju učiteljice 
Vesna Kunstl, Marijana 
Lamza i ja.
Karolina: Možete li nam nešto 
više reći  projektu LOGOPEDI 
u školi i kakvi su rezultati?
Pedagoginja: To je projekt 
udruge roditelja «SRETNA 
DJECA». Sredstva smo dobili 
od ministarstva, a moj posao 
je bio prepoznavanje učenika 
sa teškoćama.
Matea: Jeste li zadovoljni 
rezultatima sa ovogodišnjih 
natjecanja?
Pedagoginja: Jesam, ali 
mislim da je moglo biti bolje 
jer na natjecanja se ne 
sprema 5 minuta ranije nego 
se priprema cijelu školsku 
godinu.

Karolina: Nakon koliko 
vremena otvarate škrinjicu 
povjerenja i da li u škrinjici 
ima neprimjerenih pitanja ili 
možda raznih ideja vezanih uz 
školu?
Pedagoginja: U škrinjici nema 
neprimjerenih pitanja nego su 
konkterna pitanja primjedbe 
na nastavnike ili učitelje koje 
ja rješavam tako da 
razgovaram sa nastavnicima 
ili učiteljima.
Matea: Što mislite o 
ponašanju nekih učenika u 
našoj školi? Čule smo da se 
priprema novi kućni red?
Pedagoginja: «KUĆNI RED» 
se radi. U tome sudjeluju 
nastavnice Vesna Majdandžić 
i Višnja Šlibar te nastavnik 
Ivan Soldo i učiteljica Đurđica 
Begović.
Karolina: Možete li nam nešto 
reći o edukaciji roditelja  tj. 
seminarima za roditelje u 
našoj školi?
Pedagoginja: Rješavamo 
problema s učenicima bolje 
nego učenici  sa roditeljima. 

Novinarke: 
Matea Hurtić i Karolina Vrdoljak 
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